
 Protokół Nr XIV/20

z  posiedzenia  Rady  Miasta  Kolno,  które  odbyło  się  w  dniu  25  września  2020  r.  w  sali

widowiskowej Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 13.10.            

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miasta  –  Pan  Mariusz  Rakowski.  Powitał

przybyłych radnych oraz wszystkich gości. 

Przewodniczący Rady  stwierdził  prawomocność  posiedzenia  Rady.  Nadmienił,  że  na  ogólną

liczbę  15  radnych  udział  w  sesji  bierze  10  radnych,  co  daje  quorum  do  podejmowania

prawomocnych uchwał oraz wniosków. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym  

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady. 

Uwag  do  protokołu  obrad  nie  wniesiono.  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie

porządek sesji, za zaproponowanym porządkiem dziennym sesji głosowało 10 radnych, głosów

przeciw – zero, głosów wstrzymujących się – zero.  

Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, zapoznanie z porządkiem obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Przedstawienie  przez  Burmistrza  Miasta  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu

Miasta Kolno za I półrocze 2020 r., informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy

finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych

instytucji kultury.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta na lata

2020 – 2032. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020 rok.

8. Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnościami gruntowymi.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących

własność miasta Kolno. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Kolno na

rok szkolny 2020/2021.

11. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Miasta  Kolno  w  roku  szkolnym

2019/2020. Informacja nt. wyników egzaminu ósmoklasisty. 

12. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok.
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13. Sprawozdanie  z  działalności  Straży  Miejskiej  w Kolnie  w okresie  od 01.04.2020 do

30.06.2020 r. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Wolne wnioski.

15. Zamknięcie obrad.

Ad. 1. 

Jak wyżej. 

Ad. 2. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady  Miasta  Kolno  

Nr  XIII/20  z  dnia  3  lipca  2020  r. był  wyłożony  do  wglądu  w Wydziale  Organizacyjnym  

i Spraw Obywatelskich oraz na sali obrad przed sesją. Z treścią protokołu każdy miał możliwość

zapoznania się, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych

uwag.

Ponieważ  żadnych  uwag  nie  wniesiono,  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie

protokołu w napisanym brzmieniu. 

Innych wniosków nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytania.  

Za wnioskiem głosowało 10 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się 

- zero. Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Rada jednogłośnie przyjęła protokół Nr XIII/20  z dnia  

3 lipca 2020 r. w napisanym brzmieniu.

Ad. 3.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do punktu 3 porządku obrad 

tj. sprawozdania Burmistrza Miasta Kolno z pracy między sesjami. 

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  z  pracy  między  sesjami  przedstawił  

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta (sprawozdanie w załączeniu). 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do wyżej wymienionego sprawozdania.

Nikt głosu nie zabrał. 

Ad. 4.

Pan Mariusz Rakowski  - Przewodniczący Rady -  przechodzimy do 4 punktu tj.  interpelacje  

i zapytania radnych. W tym punkcie porządku dziennego obrad radni mogą zgłaszać interpelacje.

Radny Piotr Szymański poruszył kwestię odbierania azbestu z gospodarstw domowych. 

Radny Jan Kapelański zapytał o dokończenie remontu chodnika na ulicy Łabno Duże i ulicy

Grunwaldzkiej oraz budowę ulicy Zielonej. 
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Radna Irena Gołębiewska przedstawiła prośbę mieszkańców ulicy T. Kościuszki i Ks. Janusza w

Kolnie dot. remontu chodnika przy ulicy T. Kościuszki oraz przedstawiła pismo mieszkańców

Kolna informujących, iż dźwięki emitowane przez sygnalizacje świetlną są uciążliwe. 

Radny Zbigniew T. Twarowski złożył:

 pisemną interpelację dotyczącą gospodarki odpadami. 

 pisemne zapytanie w sprawie modernizacji ciepłowni miejskiej.  

Radny Andrzej Szymański złożył: 

 pisemną interpelację w sprawie oferowanych do sprzedaży terenów.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Ad. 5.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do pkt 5 porządku dziennego tj.

przedstawienie  przez  Burmistrza  Miasta  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta

Kolno za I półrocze 2020 r., informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej

oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury.

Informacja była w materiałach i była analizowana przez poszczególne Komisje Rady. Komisje

Rady nie wniosły uwag do sprawozdania.

Głos zabrał –  Burmistrz Miasta Andrzej Duda. 

Dyskusji nie było. 

Uwag  do  informacji  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Kolno za I półrocze 2020 r.,

informacji  o  kształtowaniu się  wieloletniej  prognozy finansowej oraz informacji  o przebiegu

wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury.

Ad. 6.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta na lata

2020  –  2032.  Projekt  uchwały  był  w  materiałach  i  był  analizowany  przez  Komisje  Rady.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały

głosowało 9 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – 0, obecni radni,

którzy nie wzięli udziału w głosowaniu - 1.  

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie zmian  w  Wieloletniej  Prognozie

Finansowej Miasta na lata 2020 – 2032, Rada podjęła większością głosów.
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uchwała nr XIV110/20

(w załączeniu)

Ad. 7.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do 7 punktu porządku obrad 

tj. podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020 rok.  Projekt uchwały

był w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały

projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało  10  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów  wstrzymujących  się  –  zero.  

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020

rok, Rada podjęła jednogłośnie. 

uchwała nr XIV/111/20

(w załączeniu)

Ad. 8.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad tj.  podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości służebnościami gruntowymi.

Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 10 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  obciążenia  nieruchomości

służebnościami gruntowymi, Rada podjęła jednogłośnie. 

uchwała nr XIV/112/20

(w załączeniu)

Ad. 9.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do kolejnego punktu porządku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących

własność miasta Kolno.  Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje

Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.
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Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało  10  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów  wstrzymujących  się  –  zero.  

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości stanowiących własność miasta Kolno, Rada podjęła jednogłośnie. 

uchwała nr XIV/113/20

(w załączeniu)

Ad. 10.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Kolno

na rok szkolny 2020/2021. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje

Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 10 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – 0.

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia

średniej  ceny  jednostki  paliwa  w  Mieście  Kolno  na  rok  szkolny  2020/2021,  Rada  podjęła

jednogłośnie. 

uchwała nr XIV/114/20

(w załączeniu)

Ad. 11.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do pkt 11 porządku dziennego

tj. informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Kolno w roku szkolnym 2019/2020.

Informacja  nt.  wyników  egzaminu  ósmoklasisty.  Informacja  była w  materiałach  i  była

analizowana przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do informacji.

Dyskusji nie było.

Uwag  do  informacji  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  

że  Rada  przyjęła  informację  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Miasta  Kolno  w  roku

szkolnym 2019/2020. Informacja nt. wyników egzaminu ósmoklasisty.

Ad. 12.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do pkt 12 porządku dziennego

tj. ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok. Ocena była w materiałach i była analizowana

przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do oceny.

Dyskusji nie było.

Uwag  do  oceny  nie  wniesiono,  w  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej za 2019 rok.
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Ad. 13.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do pkt 13 porządku dziennego

tj. sprawozdanie  z  działalności  Straży  Miejskiej  w  Kolnie  w  okresie  od  01.04.2020  do

30.06.2020 r.  Sprawozdanie było w materiałach i było analizowane przez poszczególne Komisje

Rady. Komisje Rady nie wniosły uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że  Rada  przyjęła  sprawozdanie  z  działalności  Straży  Miejskiej  w  Kolnie  w  okresie  od

01.04.2020 do 30.06.2020 r.

Ad. 14.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do punktu 14 porządku obrad 

tj. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz wolne wnioski. 

Burmistrz Miasta odniósł się do zgłoszonych interpelacji i zapytań.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Wolnych wniosków nie zgłoszono.

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady stwierdził  wyczerpanie przyjętego porządku dziennego sesji  i  zamknął

obrady XIV sesji zwyczajnej Rady Miasta Kolno. 

Na  stronie  bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz  www.umkolno.pl,  można odsłuchać  nagranie  

z sesji.

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono. 

   Przewodniczący Rady Miasta

                            Mariusz Rakowski

Protokołowała:

Justyna Górska  
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